
 

Concept-verslag Auditcommissie 9 december 2020 
 
Datum 09-12-2020 

Tijd 19:30 – 21:30 

Locatie Digitaal 

Voorzitter 

Secretaris 

C. Nederhoff 

P. Nooij 

Leden R.A. Paarlberg, J. Visser, S. Visser en A. Wakelkamp 

Genodigden C. Zwakman en E. Potiek (leden RKC) 

Omschrijving Voor deze vergadering zijn twee leden van de RKC uitgenodigd om kennis te 

maken en om een aantal punten te bespreken (ag.pt. 5). Van deze vergadering is 

een videoverslag beschikbaar op de website van de gemeente Medemblik. 
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Opening 

De voorzitter opent de digitale vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

Vooroplopend op agendapunt 4, stelt de nieuwe secretaris van de auditcommissie, 

Pauline Nooij, zich voor. Ook de andere leden van de auditcommissie stellen zich voor. 

Daarnaast neemt Martine Klaasen Bos afscheid als secretaris. De voorzitter bedankt 

haar voor haar secretarisschap de afgelopen jaren. 
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Vaststellen agenda 

Allen stemmen in om eerst agendapunt 6 en daarna agendapunt 5 te behandelen. 

Mevrouw Wakelkamp geeft aan dat zij de vergadering om 20:30 uur dient te verlaten 

in verband met een andere afspraak. 

 

3 

 

Vaststellen concept-verslag d.d. 4 november 2020 

Het verslag wordt vastgesteld. 
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Kennismaken nieuwe secretaris auditcommissie: Pauline Nooij 

Zei hiervoor onder agendapunt 1. 
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Kennismaken RKC 

De leden van de Rekenkamercommissie (nader te noemen: RKC), de heer C. Zwakman 

en mevrouw E. Potiek, zijn uitgenodigd om kennis te maken. Daarnaast zijn met de 

leden van de RKC te navolgende punten besproken. 

 

De werving van de nieuwe voorzitter van de RKC 

Zie verder onder agendapunt 6. 

 

De (lopende) onderzoeken en de groslijst 

 De heer Zwakman geeft aan dat ze bezig zijn met een vooronderzoek, welk 

onderzoek aansluit op een onderzoek van de Rekenkamercommissies in  Noord-

Kennemerland en de kop van Noord-Holland, met betrekking tot de GGD. Er 

wordt nu bekeken wat de uitkomst van dit onderzoek voor betekenis kan 

hebben voor de gemeente Medemblik, die onder dezelfde GGD valt. Hierbij zal 

ook de effectiviteit van het gezondheidsbeleid betrokken worden; 

 De heer Zwakman vraagt of de RKC bij het opstellen van de groslijst nog 

rekening dient te houden met art. 213a onderzoeken en onderzoeken van de 

accountant. De voorzitter geeft aan dat er momenteel geen art. 213a 

onderzoeken en onderzoeken van de accountant lopen; 
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 De heer Zwakman vraagt hoe de auditcommissie staat tegenover een 

onderzoek naar de hoogte van het weerstandsvermogen van de 

programmabegroting 2021. In de laatste raadsvergadering is bij aangenomen 

motie hiertoe opdracht gegeven aan de RKC. De heer S. Visser geeft aan dat 

dit onderzoek zo objectief mogelijk moet worden uitgevoerd dus het goed is 

dat deze opdracht bij de RKC is neergelegd (vanwege de onafhankelijke positie 

van de RKC). Mevrouw Wakelkamp geeft aan dat het van belang is dat de 

doelmatigheid van het risicobeleid onderzocht wordt. De heer Paarlberg geeft 

eveneens aan dat de RKC als onafhankelijke commissie de juiste partij is om 

dit onderzoek uit te voeren en dat de auditcommissie naar aanleiding van dit 

(onafhankelijke) onderzoek dan eventueel in conclaaf kan gaan met de 

wethouder.  

Het onderzoek naar het weerstandsvermogen zal door de RKC worden 

opgenomen op de groslijst; 

 De heer Zwakman geeft daarnaast aan dat er ook een motie is ingediend om 

een onderzoek in te stellen naar de jeugdhulpverlening en vraagt zich af hoe 

de auditcommissie hier tegenover staat. De voorzitter geeft aan dat dit 

onderwerp zich leent voor een onderzoek door de RKC, zeker als er 

grensoverschrijdend wordt gekeken; 

 De heer Zwakman vraagt of de leden van de auditcommissie nog andere 

onderwerpen hebben toe te voegen aan de groslijst. De voorzitter stelt voor 

eventueel een onderzoek in te stellen naar de werkdruk onder het personeel 

van de gemeente Medemblik. Dit zal echter eerst nog worden besproken in de 

auditcommissie; 

 Mevrouw Potiek geeft aan dat bij de volgende vergadering van de RKC van 16 

december 2020 de groslijst zal worden vastgesteld en dat de auditcommissie 

daarvoor eventueel nog onderwerpen kan aanleveren voor de groslijst. De 

voorzitter geeft aan de RKC hierover te zullen informeren. 

 

Vacature secretaris-onderzoeker 

Ten aanzien van het aantrekken van een secretaris-onderzoeker vragen de leden van 

de auditcommissie zich af of de RKC deze secretaris-onderzoeker wel zelf kan 

aantrekken, aangezien de RKC geen functie kan creëren. Kees Zwakman van de RKC is 

van mening dat de RKC deze bevoegdheid wel heeft. Zij volgen hierin ook het advies 

van de Koepel van Rekenkamercommissies. Op basis van de Verordening 

Rekenkamercommissie Medemblik 2012 kan er ook een secretaris-onderzoeker worden 

aangesteld, doch er dient wel een wijziging in de verordening plaats te vinden wat 

betreft het onderscheid opdrachtgeverschap/opdrachtnemerschap. Aan de raad zal 

derhalve een voorstel worden gedaan om de verordening te wijzigen, in die zin dat er 

niet meer gewerkt wordt met presentiegelden maar met een vaste vergoeding. 

Waarschijnlijk zal dit voorstel door de raad dan nog aan de auditcommissie worden 

voorgelegd ter advisering. Elly Potiek van de RKC geeft daarnaast aan dat de griffie 

momenteel niet de capaciteit heeft om een secretaris voor de RKC te kunnen leveren.  

 

De leden van de auditcommissie zijn van mening dat er bij het aantrekken van de 

secretaris-onderzoeker ook een rol voor de raad en de auditcommissie moet zijn 

weggelegd. Tevens geven de leden van de auditcommissie aan het er niet mee eens te 

zijn dat de kosten voor de secretaris-onderzoeker nu ten laste van het budget van de 

RKC komen en dat ze er niet mee bekend waren dat er niet voldoende capaciteit is op 

de griffie om een secretaris te kunnen leveren. Zij willen daarom meer duidelijkheid 

over de rol van de auditcommissie bij het aantrekken van de secretaris-onderzoeker. 

De voorzitter gaat hierover in overleg met de griffier. 

 

De voorzitter bedankt de genodigden voor het gesprek. Zij verlaten de vergadering. 

 

 

 

 



 

Pagina 3 
 

6 

 

Werving voorzitter RKC 

De voormalig secretaris heeft de memo Werving voorzitter RCK opgesteld en deze 

bijgevoegd bij de agenda van de vergadering van heden. Op de memo zijn de volgende 

op- en of aanmerkingen: 

 

 In de concept advertentie staat dat er naar 3 leden wordt gezocht doch dit 

dient 1 lid te zijn. Dit wordt uiteraard aangepast; 

 Dient in de vacaturetekst expliciet te worden aangegeven dat er een voorzitter 

wordt gezocht? In overleg met de leden van de RKC is besloten dat in de 

vacaturetekst zal worden aangegeven dat er een extern lid voor de RKC wordt 

gezocht, die de voorzittersrol ambieert. Kees Zwakman en Elly Potiek hebben 

namelijk aangegeven dat een van beide de voorzittersrol eventueel op zich zou 

willen nemen indien er een geschikte kandidaat voor de RKC wordt gevonden 

die geen voorzittersrol ambieert; 

 Het is nog niet bekend wie er namens de gemeente Opmeer zal deelnemen aan 

de sollicitatiecommissie. Dit is nagevraagd; 

 Er is aan de RKC gevraagd of zij ook een afgevaardigde willen leveren voor de 

sollicitatiecommissie. Dit lid van de RKC zal dan echter wel pas aanwezig zijn 

bij de gesprekken in de tweede ronde. Te zijner tijd zal worden bepaald wie 

namens de RKC bij de gesprekken aanwezig zal zijn. 

 

7 

 

Voortgang aanbesteding accountant 

Bij de agendastukken is een voorlopige planning toegevoegd. Op de planning zijn de 

volgende op- of aanmerkingen: 

 

 De voorzitter vraagt waarom er in de planning wordt gesproken over een 3-

jarig contract met 2 optiejaren, daar de vorige overeenkomst met de 

accountant is gesloten voor 4 jaar met 2 optiejaren. De secretaris geeft aan 

dit te zullen nagaan; 

 Inzake de eventuele samenwerking met de gemeente Koggenland en de 

gemeente Opmeer geeft de voorzitter aan dat dit niet de voorkeur heeft, daar 

beide gemeenten de vorige keer lopende het traject zijn afgehaakt. Besloten 

is dan bij beide gemeenten wel zal worden nagegaan hoe zij staan tegenover 

een eventuele samenwerking doch dat hierbij wel duidelijk dient te worden 

gemaakt dat zij zich bij een eventuele samenwerking wel volledig dienen in te 

zetten; 

 De secretaris geeft aan dat zij inzake het aanbestedingstraject op maandag 14 

december 2020 om 10:00 uur een (digitaal) overleg heeft met de 

inkoopadviseur. De voorzitter geeft aan hier ook bij aanwezig te willen zijn. 

De secretaris zal aan de inkoopadviseur vragen om de voorzitter een 

uitnodiging te sturen. 
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Planning 2021 

Besproken is dat op 27 januari 2021 de volgende vergadering van de auditcommissie 

zal plaatsvinden en dan op deze vergadering ook de andere data van de vergaderingen 

zullen worden vastgesteld, aan de hand van de reeds opgestelde concept-planning. 
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Opvolging aanbevelingen auditcommissie 

De voormalig secretaris heeft een overzicht gemaakt van de aanbevelingen van de 

auditcommissie en de opvolging en toezeggingen hierover door het college. Besloten is 

dat dit overzicht in de volgende vergadering van 27 januari 2021 per punt zal worden 

nagelopen. Hierbij zal derhalve worden bekeken of het betreffende punt (voldoende) 

is opgepakt door het college en of er nog vragen/opmerkingen zijn. Vervolgens zal aan 

de hand van dit overzicht een advies aan de raad worden gegeven. Hierbij zal worden 

aangegeven wat de constateringen zijn van de auditcommissie en zal aan de raad 

worden gevraagd wat zij hiermee gaan doen. De heer J. Visser geeft aan dat er wel op 

gelet moet worden dat de auditcommissie niet de rol van de raad overneemt.  
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Tegelijk met het advies over de opvolgingen en toezeggingen door het college zal er 

door de auditcommissie dan ook een advies aan de raad worden gegeven naar 

aanleiding van de Management Letter.  

 

De secretaris zal er daarnaast voor zorgdragen dat voornoemd overzicht voorafgaand 

aan de volgende vergaderingen wordt voorgelegd aan het college of de organisatie, 

zodat de auditcommissie beter geïnformeerd blijft. Dit wordt dan een vast 

agendapunt. De secretaris zal in overleg met het college en de organisatie ook verdere 

afspraken maken, zoals het actief delen van informatienota’s.  
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Acties bepalen over de rol van de auditcommissie 

De vraag is of er nog behoefte is aan een gesprek met raad/presidium over de 

rol/bevoegdheden van de auditcommissie. De heer J. Visser geeft aan dat de rol van 

de auditcommissie wel veranderd is in de loop der jaren. Hij vraagt zich af of de 

auditcommissie nu bijvoorbeeld meer ongevraagd advies wil geven aan de raad en hoe 

dit dan moet worden ingericht. Het geven van ongevraagd advies staat immers niet in 

de verordening opgenomen. De heer S. Visser geeft aan dat een benen op tafel sessie 

met het presidium wellicht een idee is, maar hij ziet vooralsnog geen noodzaak om de 

verordening aan te passen. Besloten is om dit punt op de vergadering van 27 januari 

2021 nader te bespreken, nadat het overzicht opvolging aanbevelingen is besproken.  
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Rondvraag 

De heer J. Visser vraagt hoe zal worden omgegaan met de vraag van de RKC om 

onderwerpen aan te leveren voor de groslijst. De heer Paarlberg oppert een onderzoek 

naar de capaciteit van de medewerkers van de gemeente Medemblik, daar nu met 

regelmaat een beroep wordt gedaan op de matige capaciteit als argument om iets niet 

te kunnen uitvoeren. De heer J. Visser oppert een onderzoek naar de kwaliteit van de 

gemeenteraad. De vraag kan dan bijvoorbeeld zijn: ‘In hoeverre is een organisatie in 

staat om de wens van de raad uit te voeren?’ Of ‘Hoe hoog is de kwaliteit van mijn 

gemeenteraad?’ De heer S. Visser geeft aan geen toegevoegde waarde te zien in 

laatstgenoemd onderzoek. 
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Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 

 


